
WYCIĄG Z PROTOKOŁU NR 4/2016
Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 
W GARWOLINIE Z DNIA 24 MAJA 2016 ROKU.

W  posiedzeniu  wzięło  udział:  7  członków  Rady  Nadzorczej,  Zarząd  Spółdzielni
Mieszkaniowej w Garwolinie oraz Główna Księgowa. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Przyjęty porządek obrad /za: 7, przeciw: 0/ przedstawiał się następująco:
1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
2. Przeprowadzenie rozmów z zalegającymi w opłatach i podjęcie decyzji.
3. Omówienie działalności Spółdzielni za I kw. 2016r.
4. Przyjęcie materiałów na Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni. 
5. Sprawy różne.

Ad. 1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
Protokół  Nr  3/2016  z  posiedzenia  Rady  Nadzorczej  Spółdzielni  Mieszkaniowej

w Garwolinie z dnia 27 kwietnia 2016 roku został przyjęty. 
Głosowanie /za: 7, przeciw: 0/
Odczytany  wyciąg  z  protokołu  Nr  3/2016  z  posiedzenia  Rady Nadzorczej  Spółdzielni

Mieszkaniowej w Garwolinie z dnia 27 kwietnia 2016 roku został przyjęty. 
Głosowanie /za: 7, przeciw: 0/ 

Ad. 2. Przeprowadzenie rozmów z zalegającymi w opłatach i podjęcie decyzji. 
Na posiedzeniu Rady Nadzorczej wezwano 11 osób w tym z os. Śródmieście – 2 osoby, z

os. Kościuszki II – 4 osoby, z os. Stacyjna – 2 osoby, z os. Trąbki – 3 osoby.
Po analizie zadłużenia w tych lokalach Rada podjęła stosowne decyzje.

Ad. 3. Omówienie działalności Spółdzielni za I kw. 2016r. 
Informację z działalności SM za I kw. 2016r. przedstawił Prezes Zarządu.
Sprawozdanie zostało zatwierdzone. 

Ad. 4. Przyjęcie materiałów na Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni. 
Ponieważ  materiały  na  Walne  Zgromadzenie  zostały  dostarczone  wcześniej  Radnym,

prezes  poprosił  o  uwagi  dyskusję.  Omówił  natomiast  Sprawozdanie  Zarządu  z  realizacji
uchwał i wniosków przyjętych przez Walne Zgromadzenie w dniu 23 czerwca 2015r.

Materiały na Walne Zgromadzenie zostały przyjęte.
Głosowanie: /za 7, przeciw 0/

Ad. 5. Sprawy różne.
Prezes przedstawił dwa wnioski o przyspieszenie zwrotu za okna.
Rada podjęła decyzje w tej sprawie.
Prezes  poinformował,  że  została  zlecona  lustracja  Spółdzielni  do  Krajowej  Rady
Spółdzielczej, bo minął 3-letni okres od ostatniej lustracji, a jest to wymóg ustawowy.

Na tym protokół zakończono.
Protokół został podpisany przez Przewodniczącego Rady Nadzorczej.


